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Garant komisie : Lucia Kebísková  

Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

   Ing. Gabriela Vanková – vedúca útvaru majetku mesta 

             Zástupcovia UNIPLÁŽ o.z. – Ing. Ján Hricko a Ing. Miroslav Janto 

    

Program: 

1. Úvod 

2. Majetkové prevody 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

• Poslanec Mgr. Petrík poverený zastupovaním predsedu výboru VMČ SEVER privítal prítomných 

členov VMČ a ostatných prítomných. Oznámil, že poslankyňa Mgr. Mišáková sa dostaví do 10 

minút. Skonštatoval, že výbor nie je uznášaniaschopným, prítomný boli 3 členovia. Predstavil 

prítomných poslancov za mestskú časť SEVER. Zároveň ospravedlnil poslanca JUDr. Smolku 

a predsedu Mgr. Baca, ktorí sa vopred ospravedlnili. Následne prečítal body programu a vyzval 

prítomných poslancov k doplneniu bodu programu. Vedúca útvaru majetku mesta p.Vanková 

dodala, že v rámci majetkových prevodov sťahuje majetkový prevod  EUROWAN z dôvodu, že 

územné konanie bolo prerušené a investor ešte dopracováva projektovú dokumentáciu tak, aby 

boli občania spokojní a aj susedné nehnuteľnosti. Poslanec Mgr. Petrík následne navrhol po 

úvode dať slovo prítomným občanom. 

 

• Občianka sa prišla spýtať na svoju požiadavku ohľadne sušiakov nakoľko garantka zrovna túto 

požiadavku nemala pri sebe bude pani zodpovedaná na ďalšom zasadnutí.  

• Ďalšia občianka hovorila, že minulý rok bola robená rekonštrukcia starej kubranskej cesty a bola 

vynechaná ich ulica. Je to Kubranská ulica č. 245 a č. 247. Poslanec Mgr. Petrík sa spýtal či to je 

ten prudký kopec? Občianka  upresnila, že tam kde je biely kríž a nad krížom sú dva domy. Stále 

tam majú problémy v zime s údržbou cesty, nechodia tam odhŕňať. Keď prišiel odhŕňač zastavila 

ho a poprosila ho či by nemohol ísť k nim odhrnúť a pán odpovedal, že on to nemá v pláne údržby. 

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

 

 Členovia výboru:  

Mgr. Kamil Bystrický    Ing. Ladislav Matejka 

Mgr. Martin Petrík       

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 

 
 

Neprítomní členovia:   

JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 

Mgr. Miloslav Baco – ospravedlnený 

Ing. Miloš Mičega –  ospravedlnený 
 



 

VMČ SEVER – 4/2023  
 Strana 2 

 

Každý rok chodí do mesta na klientske centrum a vždy o to znova požiadala, potom konkrétne 

požiadala p. Lisáčka, p. Vitáloša keby boli takí dobrí, vysvetlila kde, aby k nim prišli odhŕňať 

pretože smetiari k nim nepôjdu a tí sa vyhovárali, že sa k nim nedostanú..... Bola aj za primátorom 

na dni otvorených dverí a prisľúbil jej, že sa pozrú nato,  pani Ságová tá to pozerala, ale nenašla 

dodnes jej nedala vedieť....p. Marousek z MsP sa  spýtal či  nechala na seba kontakt a ak áno, tak 

hovorkyňa mesta si vyžiada stanoviská z jednotlivých útvarov a až potom odpovedá. V rámci 

debaty P. Vanková z UMM dodala, že územný plán toto nerieši. p. Marousek z MsP ešte dodal, 

že zapísané to je a myslí si, že im bude určite odpovedané keď sa nájde z mesta riešenie. Poslanec 

Mgr. Petrík doplnil, že pravdepodobnosť, že sa tento kúsok ulice dorobí je 50:50 musia sa nato 

nájsť peniaze, ktoré sú tam teraz neni, ale doplnil by, že upozorniť Marius Pedersen či už pri 

odhrabávaní alebo vynášaní smetí, aby tam chodili. Poslanec Ing. Matejka sa spýtal či tam 

smetiari v zime vôbec nechodia?....ďalej dodal, že s tým  územný plán nemá vôbec nič. p. 

Vanková z UMM doplnila, že treba zistiť či je táto cesta v pasporte miestnych komunikácií a či 

je to mestská komunikácia... ďalej občianka hovorila, že p. Hartmann jej ukázal na nejakej mapke, 

že tam je 20 nájomníkov nato povedala, že to je dávno vysporiadané má od toho papier, bol tam 

kubranský urbár je tam kanalizácia, osvetlenie sme tak isto miestna komunikácia ....čo sa týka 

pozemkov odpovedala p. Vanková z UMM, že nie je podstatne kto je vlastníkom pozemku, 

podstatne je či je na tých pozemkoch miestna komunikácia a keď je tak sme povinný ako mesto 

odhŕňať zabezpečovať všetko ako na iných cestách,  ale ak to nie je miestna komunikácia  potom 

sa tam ta údržba nezabezpečuje.... Poslanec Ing. p. Matejka povedal, že je to mestská cesta mesto 

sa ma o to starať, dajme to do zápisu aj smetiari aj odhŕňači tam majú ísť a hotovo, majú tam 

prísť....občianka poprosila aj pána Rybníčka či by nemohli cestu dorobiť keď sa robil chodník pri 

škôlke, že sa to nedá a časť ich cesty je nacenená, toto dostala ako odpoveď .... Poslanec Ing. 

Matejka dodal k požiadavke občianky, aby v máji vedeli na ďalšom VMČ na akú sumu je ta cesta 

nacenená... Poslanec Mgr. Petrík dodal, že peniaze na toto vyčlenené nie sú v tomto rozpočte, ale 

primátor ma svoju kompetenciu kde môže vyčleniť nato peniaze....  debata pokračovala ohľadne 

tejto cesty ďalej. 

 

• o 16:11 hod. sa dostavila poslankyňa p. Mišáková čím sa výbor stal uznášaniaschopným. 

 

Ďalšia pani občianka  sa prišla spýtať či by sa nedala umiestniť kamera a osvetlenie nad 

kontajnery na ulici K Výstavisku  je tam špina, zo širokého okolia im tam vynášajú smeti pohádžu 

okolo, nič sa s tým nerobí. Poslanec Mgr. Petrík dodal, že dáme do požiadaviek doplniť 

osvetlenie, kameru. Občianka mala otázku  na p. Marouska, že keď bývajú výstavy, posledná 

výstava bola Gazdovský trh nebolo nikde ani jedného mestského policajta, autá parkovali v tráve, 

požaduje, aby robili kontroly počas týchto výstav. p. Marousek odpovedal, že hliadka tam bola 

majú na autách GPS a môže jej presne povedať koľko tam bola, koľko pokút dala... občianka 

dodala, že mala aj číslo ŠPZ, že ho nadiktuje, ale telefón bol odpojený volala na pevnú linku 

MsP...p. Marousek povedal, že musí volať na 159... občianka dodala, že nato číslo volala, že to 

je faxové ....občianka ešte dodala, že ten pán tam parkoval od rána do neskorého poobedia....p. 

Marousek z mestskej polície odpovedal, že možno mal papuču a nemusel ju ani mať nakoľko 

platí objektívna zodpovednosť kedy policajt odfotí a pošle mu rozkaz - pokutu. Ďalej sa pani ešte 

pýtala kto má  nastarosti čistotu okolia  mesta komplet všetkého nakoľko keď chodí do práce okolo 

Sociálnej poisťovne a tá cesta krajnica je jeden humus, špačky, papiere. Poslanec Mgr. Petrík 

dodal, že dáme vyzametať celé mesto všetky chodníky aj cesty a následne prerušil požiadavky 

občanov a prešli sme k bodu Majetkové prevody. 
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2. MAJETKOVÉ PREVODY :  

 

1/ UMM sťahuje majetkový prevod  Žiadosť o vyjadrenie sa k prenájmu pozemku v k.ú. Opatová - 

časť C-KN parc.č. 689/3 zastavaná plocha a nádvorie, časť C-KN parc.č. 689/8 zastavaná plocha 

a nádvorie, časť C-KN parc.č. 690/5 zastavaná plocha a nádvorie, časť C-KN parc.č. 689/6 zastavaná 

plocha a nádvorie, časť C-KN parc.č. 689/7 zastavaná plocha a nádvorie, spolu vo výmere 116 m2, 

evidované  na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre spoločnosť EUROWAN, 

spol. s r.o., Potočná 58/75, 911 01 Trenčín – Opatová, za účelom výstavby napojenia na miestnu 

komunikáciu a úpravy chodníka, v súvislosti s realizáciou stavby „SAMOOBSLUŽNÁ 

AUTOUMYVÁREŇ TRENČÍN“, na dobu určitú s účinnosťou odo dňa nadobudnutia právoplatnosti 

stavebného povolenia do nadobudnutia právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia na uvedený 

stavebný objekt. 

 

Uznesenie 19/03/23: VMČ SEVER schvaľuje stiahnutie majetkové prevodu EUROWAN, spol. s.r.o. z 

rokovania tak ako bolo navrhnuté. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Poslanec Mgr. Petrík dal následne hlasovať aj za program tak ako bol prednesený. 

 

Uznesenie 20/03/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý.  
HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k. ú. Kubrá 

, novovytvorená C-KN parc. č. 734  zastavaná plocha a nádvorie o výmere 17 m2, odčlenená 

geometrickým plánom č. 36335924-051-23 z pôvodnej C-KN parc. č. 1615/1 evidovanej na LV č.1 

ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Ľudovíta Cabaja, za účelom majetkovoprávneho 

vysporiadania pozemku pod časťou stavby prislúchajúcej ku garáži vo vlastníctve kupujúceho.     

Ide o pozemok v blízkosti Ul. Žilinskej a hrádze, nachádzajúci sa pod časťou stavby prislúchajúcej ku 

garáži vo vlastníctve žiadateľa, ktorá je súčasťou zástavby radových garáží. Vzhľadom k tomu, že 

daný pozemok nie je majetkovoprávne vysporiadaný, požiadal p. Cabaj o jeho odkúpenie. O uvedenú 

nehnuteľnosť sa stará a udržiava ju už viac ako 50 rokov. Ostatné pozemky pod radovými garážami 

sú majetkovoprávne vysporiadané, teda sú  vo vlastníctve vlastníkov jednotlivých garáží.  Daný 

pozemok je pre Mesto Trenčín, ako aj pre tretie osoby nevyužiteľný.  

 

Uznesenie 21/03/23: VMČ SEVER odporúča prenájom pozemku v k.ú. Kubrá pre Ľudovíta Cabaja   

tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k prenájmu nehnuteľnosti – pozemku v k.ú. Trenčín, 

časť C-KN parc.č. 1522/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 4 m2 evidovanej na LV č.1 ako 

vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre vlastníkov bytov a nebytových priestorov bytového 

domu Hodžova 1478/11, 911 01 Trenčín zapísaných na LV č. 4030, nachádzajúci sa v k.ú. Trenčín, 
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C-KN parc. č. 1528/18 zastavaná plocha a nádvorie, v zastúpení ERES property - Z. mandát, s.r.o., 

Braneckého 161/12, 911 01 Trenčín, IČO: 52 845 133  za účelom majetkovoprávneho 

vysporiadania pozemku okolo bytového domu v súvislosti s realizáciou stavby „OBNOVA 

BYTOVÉHO DOMU TRENČÍN, UL. HODŽOVA 1478/11“, na dobu neurčitú s účinnosťou odo dňa 

nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva zverejnená. Ide o pozemok nachádzajúci sa okolo 

bytového domu Hodžova 1478/11 v Trenčíne. Prenájmom pozemku si vlastníci bytov bytového domu 

počas doby výstavby zabezpečia dostatočné iné právo k pozemku v zmysle  § 139 ods. 1 zákona č. 

50/1967 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov v súvislosti so 

stavbou „OBNOVA BYTOVÉHO DOMU TRENČÍN, UL. HODŽOVA 1478/11“. Nájomná zmluva 

však bude uzatvorená na dobu neurčitú z dôvodu, že majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pod 

zateplením obvodového plášťa tepelnoizolačným materiálom hrúbky 150 mm formou zriadenia 

vecného bremena nie je možné zrealizovať a to hlavne z dôvodu veľkého počtu vlastníkov bytov a 

k podpísaniu zmluvy o vecnom bremene by museli pristúpiť všetci vlastníci bytového domu. Vlastníci 

bytov bytového domu Hodžova 1478/11 sa na schôdzi vlastníkov bytov dohodli na prenájme pozemku 

a splnomocnili spoločnosť ERES property – Z.mandát, s.r.o. na zastupovanie. Na základe týchto 

skutočností dňa 02.02.2023 zástupca vlastníkov bytov bytového domu Hodžova 1478/11  spoločnosť 

ERES property – Z. mandát, s.r.o. požiadal o uzatvorenie nájomnej zmluvy na dobu neurčitú, čím 

bude zabezpečené iné právo k pozemku počas doby výstavby, ako aj majetkovoprávne vysporiadanie 

pozemku pod zateplením bytového domu. 

 

Uznesenie 22/03/23: VMČ SEVER odporúča prenájom nehnuteľnosti - pozemku v k.ú. Trenčín pre 

ERES property – Z. Mandát, s.r.o.  tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 4/ MHSL žiada VMČ SEVER o stanovisko k nasledovnému prenájmu:  

1/ Dňa 14.02.2023 doručil organizácii Hokejový klub DUKLA Trenčín, a.s. žiadosť o používanie 

digitálnej informačnej LED kocky, nachádzajúcej sa nad ľadovou plochou v objekte zimného štadióna 

Pavla Demitru, za účelom využitia jej reklamných plôch počas hokejových zápasov.Organizácia 

navrhuje prenájom hnuteľného majetku realizovať v súlade s § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojení s článkom III. Ods. 5 písm. ab) bod 4. 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Trenčín, ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

nakoľko pôjde o uzatvorenie zmluvy s nájomcom, ktorý užíva uvedené nebytové priestory v súlade s 

Uznesením MsZ č. 44 zo dňa 21.12.2022 a Zmluvou o nájme nebytových priestorov č. 

103/26030/2023 a bude využívať plochy štyroch digitálnych obrazoviek o rozmere 72 m2 na reklamné 

účely hlavných sponzorov klubu. Multimediálna kocka je jedným z informačných systémov v interiéri 

objektu zimného štadióna, ktorý bol doplnený vlastníkom objektu Mestom Trenčín, pri realizácii 

investičnej akcie „Modernizácia Zimného štadióna Pavla Demitru“, a okrem dôležitých informácií 

týkajúcich sa prebiehajúcich zápasov – časomiera, skóre, opakovanie gólových situácií a pod., 

umožňuje klubu využiť plochu na reklamné účely. Digitálna kocka bude slúžiť na reklamné účely 

hlavných sponzorov klubu a Mesta Trenčín v pomere 50:50%. Organizácia navrhuje prenájom 

reklamných plôch na základe nájomnej zmluvy na dobu určitú do 31.12.2023. Za nájomné v období 

od 15.2.2023 do účinnosti zmluvy bez zmluvného vzťahu vo výške 684,72 € a od účinnosti zmluvy 

do 31.08.2023 vo výške 1,- € a v období od 01.09.2023 do 31.12.2023 vo výške 285,43 €/1 mesiac 

bez energií. Toto nájomné je stanovené na základe predbežného rokovania s Hokejovým klubom 

DUKLA Trenčín, a.s., ktorý v rámci svojich možností je schopný uhradiť za reklamy celkovú sumu 

3.000 €/ročne. Doteraz klub platí za reklamy sumu 1.001,02 €/ročne v súlade so Zmluvou o prenájme 

reklamných plôch č. 106/26030/2023. Dodanie elektrickej energie je riešené v Zmluve o úhrade za 
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energie č. 104/26030/2023, ktorá bola uzatvorená na základe uznesenia MsZ č. 44 zo dňa 21.12.2022 

v sume 1 Euro na rok 2023. 

Poslanec Mgr. Petrík navrhol tento bod stiahnuť a presunúť na najbližší výbor VMČ. 

Uznesenie 23/03/23: VMČ SEVER sťahuje tento bod z rokovania VMČ a navrhuje jeho presunutie na 

ďalšie VMČ. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2/ zástupcovia UNIPLÁŽ o.z. na základe požiadavky z minulého zasadnutia VMČ poslanca Mgr. 

Bystrického prišli predložiť znalecký posudok. 

 

• Mgr. Bystrický požiadal stručne vysvetliť o čo ide, keďže boli osobne na športovej komisií 

odprezentovať projekt a len v stručnosti nám zhruba povedať o čo ide,  aby to bolo v zápise a ako 

výbor boli s tým oficiálne oboznámený. Ako by to v praxi fungovalo cez víkendy či by tam bola 

strážna služba, ako by odfiltrovali tých ľudí, ktorí by sa tam chceli dostať a hrať a nebudú môcť 

hrať, ale môžu sa tam prísť pozrieť na vaše podujatia a či budú platiť vstupné..... Ing. Matejka 

dodal, že ide o to v akom móde to bude fungovať....išlo o to, aby sme mali prehlaď dodal poslanec 

Mgr.  Bystrický.  

• Zástupca UNIPLÁŽ Ing. Hricko sa vyjadril, že tam mali dve veci, ktoré sa aj so športovou 

komisiou dohodli, že budú chcieť riešiť. Jedna z nich bola to čo dodatkovali minulý rok v rámci 

jedného roka dodatkom, že potrebovali niekoľko víkendových dní, čo neznamená víkend, ale 

víkendový deň buď sobota alebo nedeľa alebo niekedy sobota a nedeľa. Potrebovali sme využiť 

ten štvrtý kurt, ktorý bol k dispozícií pre návštevníkov bezplatne, je to kvôli veľkosti podujatí, ktoré 

sa tam organizovali.... Mgr. Petrík dodal, kvôli občanom, ktorí sa nevedeli zorientovať o čo sa 

jedná....ďalej Ing. Hricko uviedol, že tie dôvody sú racionálne, nechcú nič nadštandardné. Toto 

debatovali zo zástupcami mesta pred podpisom zmluvy, ale z rôznych dôvodov, že sa tam riešili 

iné detaily sa toto nedostalo do tej zmluvy a chcú sa vyhnúť tomu, aby sa to každoročne predkladalo 

na zastupiteľstve na schvaľovanie preto navrhli dodatkovať to na nejakú dobu....... Mgr.  Petrík sa 

spýtal či 6 víkendových dní znamená, že aj jeden deň počas 6 víkendov  čiže 6 víkendov tam bude 

niečo?....  Ing. Hricko dodal, že nevedia to nadefinovať dopredu lebo každý rok sa menia kalendáre 

a rozpisy tých turnajov, takže dali tam 6 dní, ale vidia to skôr na 3-4 víkendy, že budú 2 víkendy 

celé a po jednom dni dva víkendy. Ing. Janto zástupca z UNIPLÁŽ k tomu dodal, že v tomto 

režime fungovali od roku 2022 a gro tých akcii je dvojdňových čiže to načo narážal poslanec Mgr. 

Petrík na 6 sobôt je to maximum, ale veľmi nepravdepodobné pretože aj hádzanárske turnaje sa 

konajú tri dni, ale kvalifikačné veci tam neobmedzujeme návštevníkov kúpaliska robíme to až cez 

ten víkend. Skôr to smerovali k tej flexibilite, aby potom neriešili, že nahlásili konkrétne dni. 

Dohodli sa z MHSL, že by im to nahlásili vopred, aby p. Buchel vedel, ktoré dni čakať a bolo by 

to takto flexibilne nastavené....Mgr. Petrík sa spýtal či sa bavia stále len o jednom jedinom kurte 

štvrtom na boku, zástupcovia odpovedali, že áno a len počas prevádzky letného kúpaliska. Ing. 

Janto odpovedal ešte na otázku na režim v akom sa funguje v bežnej prevádzke kúpaliska, že ten 

je zabezpečený a on sa nemení je tam bránička to ihrisko je oddelene sieťou a jediné čo urobia 

zavrú bráničku a zamedzia vstupu.... na MHSL vysvetľovali, že chcú niekedy dopriať hráčom 

nejaký komfort a zabezpečiť im  lístky na kúpalisko,  musia vyjsť z ich areálu  a ísť normálne, 

zabezpečí sa výstup z ihrísk do kúpaliska nie len z kúpaliska. My ten areál uzavrieme a nikto 

nechodí dnu a von tým pádom tá prevádzka kúpaliska nie je obmedzená je obmedzená v tom 

momente, že sa nedostanú hrať. Druha vec je, že všetci návštevníci tých turnajov majú vstup 
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bezplatný na pozeranie ..... vstup do unipláže na tie turnaje je nespoplatnený, my vyberáme len 

účastnícke – štartovné, pre návštevníkov ako takých nie.....Mgr. Petrík sa spýtal ako je to so 

vstupom ich ľudí na plaváreň či to majú zadarmo.... zástupcovia odpovedali, že nikto nemá vstup 

ak chcú ísť na plaváreň zabezpečia im lístky a normálne bránkou odídu a prejdú cez hlavnú bránu 

na kúpalisko....to si nastavili jasne, aby neboli problémy....Ing. Matejka sa spýtal či cez zimu to 

budú mať prekryté... Ing. Hricko odpovedal, že to bol druhý bod ich žiadosti, že požiadali 

o možnosť odkladu vybudovania tej haly do roku 2027 z titulu, že vtedy začínajú z mládežou a aj 

z hľadiska toho ako sa vyvíjali ceny energii a podobne... za nich je to neudržateľné a potrebujú to 

posunúť v čase o dva roky....aby spustili mládežnícke kluby nato majú podmienku, že musia mať 

v zime prestrešené tie ihriská, aby mohli decká v zime trénovať, ale predtým ako budú mať 

nevyhnutnosť pustiť tie mládežnícke kluby  tak to nechcú robiť lebo by to bola čistá strata....Ing. 

Janto ešte doplnil, že pôvodný zámer je vybudovať  najskôr zimnú prevádzku a potom mládež 

v momentálnej situácii kedy počítajú, že sa budú uchádzať o dotáciu z fondu na podporu športu 

....chcú natiahnuť čas nie len z finančných dôvodov, ale aj logicky, aby vedeli tomu fondu 

deklarovať v tom projekte, aby už tú mládež mali zapojenú a mali väčšiu šancu, že sa k takémuto 

príspevku dostanú. Ing. Matejka sa spýtal, že keď ho nedostanú?....odpovedal Ing. Janto, že budú 

musieť prispôsobovať to riešenie, musia nastaviť kapacity, a samozrejme že s tou mládežou budú 

musieť začať skôr, ale nezačnú celoročne.... Ing. Hricko dodal, že keď dostanú nejakú podporu 

z fondu pre rozvoj športu postavia halu na tri ihriska, bude sa tam dať hrávať v zime turnaje 

a podobne, keď nie postavia minimalistický variant, aby tam tie decká mohli v zime na jednom 

kurte trénovať, musíme z toho nejakým spôsobom vykorčuľovať. Ing. Janto dodal, že je to aj 

o tom, že oni tú požiadavku tak ako boli v nepriaznivej situácii z letnou výstavbou, že sa im 

investície zdvojnásobili my si tu požiadavku samozrejme máme ambíciu splniť, akurát, že ide o to 

optimálne riešenie....samozrejme budú zvažovať tie prostriedky, ktoré máme a to riešenie, aby našli 

nejaké optimum keď už do toho idú v  nadväznosti na tu mládež potom tú komunitu ktorú budujú, 

aby to bolo niečo čo je najlepšie možné riešenie ... poslanec Mgr. Bystrický sa spýtal ako to vidia 

kapacitne koľko tam môže prísť ľudí v rámci tých podujatí, strop máte to merateľné?....  Ing.  Janto 

odpovedal, že podľa tribún aké by pridali zhruba 100-200 ľudí. Ten areál tým, že sa nemalo 

ukrajovať z plavárne a toho priestoru. Nie je tam veľa toho priestoru nato, aby tam robili divácke 

zázemie, je tam počítané z mobilnými tribúnami.... 

 

Uznesenie 24/03/23: VMČ SEVER berie na vedomie informáciu od zástupcov UNIPLÁZ o.z. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Poslanec Ing. Matejka sa ospravedlnil a zo zasadnutia odišiel o 16:45 hod. 

 

Poslanec Mgr. Petrík prešiel späť k požiadavkám občanov.  

 

• Občianka p. Ličáková býva na ul. K Výstavisku mala pripomienku k čistote, že má pocit že sa 

nikto po sídlisku neprešiel, pri garážach je tam zanedbaný kúsok zeme, takých úsekov je viacej na 

konci ulice za materskou školou je prales. Tu ako je Domus Petra ten koniec ako keby nikomu 

nepatril ...ďalšia občianka dodala, že to patrí Domusu Petra. Mgr. Petrík povedal, že je to 

súkromný pozemok je tam dražba ak to bude mať nového pána možno sa začnú o to starať. Chcela 

len vedieť či nemajú páky na takú brigádu mladých ľudí alebo starších ochotných pracovať, že by 

to vyčistili.... občianka poukazovala na časti kde sú úseky, ktoré by bolo potrebné vyčistiť...p. 

Marousek dodal, že bude prebiehať jarné upratovanie v každej mestskej časti takže hoci kto 

z občanov sa môžu zapojiť dohodnúť sa a vyčistiť čo treba. Nie je v možnostiach mesta každý 
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jeden kúsok vyčistiť.... občianka dodala, že odkedy tu býva je to zanedbané. Tá doba je proste 

taká, že teraz idú sotva 5 ti na brigády a mladí nemajú záujem. Ďalšia občianka dodala, že keď bol 

sneh trošku snehu jeden mestský chodník bol odhrnutý a druhý nie, po obchod ani sa neunúvali ani 

to čo mali odhrnúť neodhrnuli....debata pokračovala ohľadne aktivačných pracovníkoch....  

• Občianka poprosila, aby polícia prišla zregulovať dopravu, keď bude Záhradkár, potom nech sa 

prídu pozrieť aký je tam poriadok Lunik IX je nič a môžu upratovať. Mgr. Petrík dodal, že 

Záhradkár tam bude posledný krát, ďalšie ročníky budú na letisku. 

• Občianka sa spýtala či sa niečo v tejto časti plánuje robiť za tie 4 roky ....Mgr. Petrík odpovedal, 

že  minulý rok sa robilo, priorita je Sihoť I.  

• Občan p. Šustek spomenul chodník, ktorý im patrí a chce, aby ho mesto odkúpilo, nechcú byť 

zodpovedný za úraz je tam veľa starších ľudí. Občan p. Šustek mal otázku ešte na p. Marouska, 

že občas im tam stoji v zátačke kde sa nedá prejsť v križovatke auto 3 hodiny, volal aj na MsP 

prečo na nich neni páka, prečo tam môžu stáť na chodníku v križovatke... P. Marousek odpovedal, 

že musel by vidieť konkrétnu situáciu a myslí si, že nikto s policajtov si nedovolí to neriešiť  

a obzvlášť keď zavoláte na 159 kde je zaznamenaná udalosť....p. Marousek sa opýtal kedy sa to 

stalo a komu to posielal, občan odpovedal že 2-3 mesiace dozadu posielal na všetky maily čo našiel 

na internete... nevyriešilo sa to za hodinu stále mu vraveli že je to v riešení.... p. Marousek ešte 

dodal, že ak sa takáto situácia stane nech mu zavolá.... 

• Občianka p. Srnáková sa spýtala na autobusy ako to dopadlo, aby autobusy chodili na sihoť, či by 

aspoň jeden prechádzal v dajakej hodine... ďalej uviedla, že chce, aby bol vo výveskách umiestnený 

zoznam zasadnutí, otázky odpovede na požiadavky, bývalo to tam, aktuálne zo všetkých 

zasadnutí....Mgr. Petrík sa pýtal za akú dobu, občianka odpovedala odteraz od mesiaca po 

mesiac...Zápisnice, aby boli zverejnené na internete, aby si to mohli prečítať lebo nenašla. Garantka 

odpovedala, že zápisnice sú zverejnené. Ďalej občianka spomenula prechod pre chodcov pri Maxe 

stále sa s tým nič neurobilo, prechody sú vyblednuté. Občianka sa ešte spýtala či pozerajú kameru 

LIVE či sa im páči sa pozerať na betón a rozmazaných ľudí, pýtala sa či sa nedá dať inak, otočiť, 

takto propagujeme Trenčín...občan p. Šustek doplnil, že máme mesto veľké bohaté, budeme mesto 

kultúry takže tie kultúrne pamiatky a pekné miesta by sme chceli vidieť aj na internete už nechcú 

vidieť len jednu jedinú kameru....mesto Trenčín je jediné v Európe, ktoré má rozmazané kamery... 

• Občianka poďakovala p. Mičegovi, p. Bystrickému, p. Matejkovi, p. Bacovi, že sa vzopreli 

a  povedali svoj názor k parkovacej politike. 

• Občan p. Kobza posielal mail, požiadavky... Mgr. Petrík sa vyjadril, že  má poznačené pochopil 

smetiaky, ostatné neuchopil ..... občan p. Kobza odpovedal, že chcel o tom debatovať, téma 

o smetiakoch ostatné boli vízie čo by sa mohlo spraviť v Opatovej...  Mgr. Petrík dodal, že čo má 

navnímané je ihrisko oproti kulturáku,  dostavba na fut. ihrisku, multifunkčné ihrisko, odkúpenie 

kultúrneho domu a následne investovanie do neho  ....poslankyňa Mgr. Mišáková dodala, že 

nabudúce sú v Opatovej samozrejme, že si mail prečítali, že nevedela z toho vyčítať čo je 

priorita....občan p. Kobza dodal, že či vieme dajakú víziu povedať opatovanom... Mgr. Mišáková 

dodala, že tam ide veľká investícia kulturák... ďalej občan dodal, že ten mail bol o takej 

komunikácií čo by sa mohlo.... 

 

 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 

OBDOBIA: 

 

Na podnet občianky budú odpovede zo zasadnutí zverejnené vo výveskách VMČ SEVER. 

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

 

• požiadavky občanov: 
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2896: Občianka: žiada vrátiť sušiak na bielizeň na pôvodné miesto za dom ulica Hodžova 1488. 

 

2897: Občianka: žiada zabezpečiť dorobenie rekonštrukcie cesty na ulici Kubranská č. 245 a č. 247 

nad bielym kamenným krížom. Upozorniť spoločnosť Marius Pedersen, aby tam chodili brať smeti. 

Pozrieť či je táto ulica v pasporte miestnych komunikácií.  Nechodia tam v zime odhŕňači a ani 

smetiari. 

 

2898: Občianka: nemohli by sa umiestniť - osvetlenie a kamera nad smetiaky na ulici K Výstavisku 

nakoľko tam ľudia zo širokého okolia vyhadzujú smeti kade tade, je tam neporiadok, špina. 

 

2899: Občianka: ul. Jilemnického je znečistená krajnica je plna špakov, pohárov kto to ma nastarosti 

vyčistenie vyzametanie? Prosí o vyzametanie ulíc p. Petrík dodal, že celé mesto treba upratať. 

 

2900: Občianka: žiada za občanov Pod Sokolíc otočiť harmonogram jarného a jesenného 

upratovania, tí čo končia v máji, aby začínali v októbri. 

 

2901: Občianka: do zástaviek sa dal cestovný poriadok keď prší a chcete sa pozrieť aký autobus ide 

nie je šance sa tam dostať kedže tam stoja ľudia, dobre bolo keď to bolo vonku. Nedalo by sa to 

umiestniť na označovník? Na všetky zastávky? Lepšie by to bolo prístupné. Na Braneckého tam si 

neprečítate nič je tam tma. 

 

2902: Občianka: prosí políciu zregulovať premávku nakoľko sa bude konať na výstavisku Záhradkár.  

 

2903: Občan p. Šustek:  Prosí o odkúpenie  pozemku pri bytovke 524 patriaci bytovke. Jedná sa 

o chodník. 

 

2904: Občianka:  autobusy 1 a 11 nemohli by chodiť na sihoť? Prípadne aspoň jeden autobus, že by 

prechádzal cez  sihoť? Keď sa otvorí nový kaufland, aby ľudia nemuseli prestupovať. 

 

2905: Občianka: prechody pre chodcov pri vjazde do nákupného centra Maxu  sú časom vyblednuté 

treba ich vymaľovať nanovo. Prípadne ak nám nepatria upozorniť nato majiteľa. 

 

2906: Občianka: kamera na internete LIVE či by sa nedala otočiť inak Mierové nám. , Štúrové nám. 

aby boli vidieť napríklad kultúrne pamiatky mesta nie cestu. Prípadným pridaním kamier.  

 

2907: Občan p. Kobza:  1. Povodie Váhu potok v Opatovej opraviť zábradlie okolo potoka. 

    2. Navrhuje riešenie s kontajnermi a už nepočítať s polo zapustenými 

kontajnermi v okolí kultúrneho domu, ale napr. na zelenom páse popri potoku vybudovaťprestrešené 

miesto pre smetné nádoby podľa dizajn manuálu mesta.  

• požiadavky poslancov: 

 

2908: Ing. Matejka: k požiadavke od občianky ID 2897  žiada o informáciu na najbližšie VMČ aká 

suma je na tuto cestu  Kubranská 247 vyčlenená (aká je cena) nakoľko občianka dostala takúto 

informáciu od primátora. 

 

2909: Ing. Matejka: reaguje na odpoveď na jeho požiadavku ID 1938 a znova žiada, aby sa sklopili 

len 2 obrubníky z jednej a z druhej strany, nejedná sa o investičnú akciu. 
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2910: Mgr. Petrík: žiada vyvesiť pasportizáciu ulíc zimnej a letnej údržby do vývesiek VMČ SEVER 

aj s kontaktom na dispečing. 

 

 

5. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

 

6. ZÁVER: 

 

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 4. mája 2023 v priestoroch KS Opatová.  

 

Čas trvania zasadnutia od 16:00 hod do 17:23 hod.  

 

 

 

 

Zapísala: Lucia Kebísková 

V Trenčíne, dňa 06.04.2023 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

    

 

       


